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Vragen van het lid Ulenbelt (SP) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht dat veel beginnende ggz-krachten werken 
voor een onkostenvergoeding (ingezonden 4 januari 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Veel beginnende ggz-krachten krijgen alleen 
onkostenvergoeding»?1 2 

Vraag 2
Bent u van mening dat hier sprake is van een arbeidsrelatie waarbij loon 
verschuldigd is? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u van mening dat, indien er geen sprake is van een boventallige functie 
waarbij een leerdoel centraal staat, er met terugwerkende kracht voldaan 
moet worden aan het wettelijk minimumloon dan wel de van toepassing 
zijnde cao? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid de Inspectie SZW per direct onderzoek te laten doen naar deze 
situatie? Zo ja, op welke termijn kunt u de Kamer over de resultaten 
informeren? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.nu.nl/economie/4191291/veel-beginnende-ggz-krachten-krijgen-alleen-
onkostenvergoeding.html?utm_source=twitter&utm_medium=socialmedia&utm_campaign=
nunl_twitter

2 ggz: geestelijke gezondheidszorg
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